



親愛的客戶：

AEON CARD WAKUWAKU 獎賞計劃更新通知

多謝閣下對 AEON 信用卡的支持，現特意通知閣下有關 AEON CARD WAKUWAKU 獎賞計劃的更新。以下更改將適用於在 2025 年 6 月（「有關日期」）起發出之月結單上所顯示的信用卡交易。

1. AEON CARD WAKUWAKU 獎賞計算方法

由有關日期起，合資格客戶憑信用卡合資格簽賬所獲之 WAKU COIN 獎賞比率及每月回贈上限將有以下更改：

	合資格簽賬	基本獎賞比率	額外獎賞比率	合共獎賞比率
a)	網上簽賬	0.4%	5.6%	6%
b)	日本海外簽賬	0.4%	2.6%	3%
c)	本地餐飲簽賬	0.4%	0.6%	1%
d)	其他簽賬	0.4%	0%	0.4%

於每個月結單周期，每名合資格客戶可享無上限「基本獎賞」及最多\$200 WAKU COIN 之「額外獎賞」。

2. 合資格簽賬之定義

由有關日期起，合資格客戶憑信用卡所作之任何保險繳費將定義為「其他簽賬」，合資格客戶可獲得無上限 0.4% WAKU COIN 基本獎賞而不享有額外獎賞。

3. 有關日期涵蓋之簽賬誌賬日期

最早之月結單日	合資格簽賬之誌賬日期
2025 年 6 月 2 日	2025 年 5 月 3 日起
2025 年 6 月 12 日	2025 年 5 月 13 日起
2025 年 6 月 22 日	2025 年 5 月 23 日起

有關日期（包括相關月結單周期之日子）只代表該等改變發生的最早時間，而 AEON 有決定權就需要而可能延遲有關日期。如有關日期作出更改，AEON 將會作出適當公佈，客戶可瀏覽 www.aeon.com.hk 以查閱文件之完整版本。

除上述之條款，其他有關獎賞計劃之細則將維持不變，有關條款及細則請瀏覽 www.aeon.com.hk/WAKURPCH。

請注意，如您在有關日期或以後繼續使用有關 AEON 服務，您將被視為已接納上述更新並對您具有約束力。若您不接納有關更新，您可根據 AEON 信用卡持卡人合約中列明的有關條款終止合約。

若此通知之英文文本與中文文本出現差異，概以英文文本為準。

如有任何查詢，請致電 AEON 客戶服務熱線：2895 6262。

AEON 信貸財務(亞洲)有限公司 謹啟



Dear Customer,

Notice of Update on AEON CARD WAKUWAKU Reward Program

Thank you for your continued support for AEON Card! Please be informed that AEON CARD WAKUWAKU Reward Program will be updated. The below changes will start to apply to card transactions to be shown in the statements issued in June 2025 (“Relevant Date”).

1. AEON CARD WAKUWAKU Reward Calculation

Starting from the Relevant Date, the ratios of WAKU COIN reward entitlement and the monthly cap of reward for Eligible Transactions made by AEON CARD WAKUWAKU will be changed as follows:

	Eligible Transactions	Basic Reward % Entitlement	Extra Reward % Entitlement	Total Reward % Entitlement
a)	Online Spending	0.4%	5.6%	6%
b)	Japan Overseas Spending	0.4%	2.6%	3%
c)	Local Food and Beverage Spending	0.4%	0.6%	1%
d)	Other Spending	0.4%	0%	0.4%

In each monthly statement cycle, each Eligible Customer can enjoy unlimited Basic Reward and a maximum of \$200 WAKU COIN Extra Reward.

2. Definition of Eligible Transactions

Starting from the Relevant Date, any insurance payment made by Eligible Customer with AEON CARD WAKUWAKU will be categorized as “Other Spending”, that Eligible Customer can enjoy unlimited Basic Reward of 0.4% but no Extra Reward.

3. The posting date covered in the Relevant Date

The Earliest Statement date	The posting date of Eligible Transaction(s)
2 nd June 2025	From 3 rd May 2025 onwards
12 th June 2025	From 13 th May 2025 onwards
22 nd June 2025	From 23 rd May 2025 onwards

The Relevant Date (including the corresponding monthly statement cycle dates) only represents the earliest point from which such changes will take effect, and the Relevant Date may be deferred as necessary at AEON’s discretion. AEON will announce change in the Relevant Date, if any, as appropriate. Customers can visit www.aeon.com.hk for full version of the documents referred to below from the Relevant Date (or any deferred Relevant Date).

Apart from the terms mentioned above, other conditions of the Reward Program remain unchanged. Please visit www.aeon.com.hk/WAKURPEN for terms and conditions.

If you continue to use the relevant AEON service on or after the Relevant Date, you will be deemed to have accepted the updates and they shall be binding on you. If you do not want to accept the above updates, you can terminate your card(s) as stated in the relevant clause under our AEON Cardholder Agreement.



AEON CREDIT SERVICE (ASIA) CO., LTD.
AEON 信貸財務(亞洲)有限公司

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

For any enquiries, please call AEON Customer Service Hotline at 2895 6262.
Yours faithfully,

Yours faithfully,
AEON Credit Service (Asia) Co., Ltd